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OR.0012.1.8.2024 
 
 

P R O T O K Ó Ł nr 53/24 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

odbytego w dniu 27 marca 2024 r. 
pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz 
2. Bryś Maciej 
3. Dziuba-Marzec Anna 
4. Mituła Bronisław 
5. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 
6. Psuja Wojciech 
7. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Beata Surma    – Z-ca Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o sporządzonym protokole 51/24 , 52/24 z posiedzenia Komisji. 
3. Omówienie wyników Kontroli planów rzeczowo – finansowych Zarządów Osiedli za rok 

2022 – 2023. 
4. Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku Radnej Anny Dziuby – Marzec. 
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za okres od 01.01.2024 r. do 

31.03.2024 r. 
6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                      
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

P u n k t  1 
 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków 
komisji, obecnych 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia (zał. nr 2) . 
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P u n k t  2 
 
 
Informacja o sporządzonych protokołach 51/24, 52/24. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół nr 51/24 został przesłany 
e-mailem do członków komisji. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 51/24? Nikt 
nie zgłosił.  
Protokół został przyjęty bez uwag.  
 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół nr 52/24 został przesłany 
e-mailem do członków komisji. Zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu nr 52/24? Nikt 
nie zgłosił. Protokół został przyjęty bez uwag.  
 
 

P u n k t  3 
 
 
Omówienie wyników Kontroli planów rzeczowo – finansowych Zarządów Osiedli za rok 2022 
– 2023. 
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół z kontroli został przesłany 
e-mailem. Otworzył dyskusję.  
 
Radna Anna Dziuba – Marzec czy Przewodniczący Zarządów Osiedli składają wszystko na 
czas, czy są jakieś poślizgi ?  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak są poślizgi, faktycznie pracownik, który zajmuje się 
merytorycznie tymi sprawami, poinformował członków Zespołu Kontrolnego, że muszą           
w niektórych przypadkach osoby dyscyplinować. Monitują te rzeczy. Na dzień dzisiejszy 
wszystkie te dokumenty są. Zastanawialiśmy się, czy w tym protokole powinno zostać ujęte 
takie dyscyplinowanie, ale z drugiej strony dobrze wiemy, że Przewodniczący Zarządu 
Osiedla, to są wszystko funkcje społeczne. Nie są to zawodowcy. Wpisywanie takiego 
stwierdzenia, było by krzywdzące. Tą pracę bardzo dobrze wypełniają także urzędnicy.  
 
Radny Tomasz Akulicz nie są to na szczęście we wszystkich osiedlach przypadki, ale 
sporadycznie się zdarzają. Rozmowy, telefony, upomnienia wystarczają i dokumenty do 
urzędu docierają.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu              
z kontroli. Kto jest za przyjęciem protokołu Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej z kontroli 
planów rzeczowo – finansowych Zarządów Osiedli za rok 2022 – 2023, kto przeciw, kto 
wstrzymał się od głosu?  
 
W głosowaniu udział wzięło 7 Radnych. Protokół ( przy 7 głosach „ za”) został przyjęty.  
Więcej uwag nie stwierdzono. 
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P u n k t  4 
 
Zajęcie stanowiska w sprawie wniosku Radnej Anny Dziuby – Marzec.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poprosił Radna Annę Dziubę – Marzec o wyjaśnienia. 
 
Radna Anna Dziuba – Marzec spotkaliśmy się na posiedzeniu zespołu kontrolnego, dla 
odmiany, tym razem nie było Pana Wojciecha Psui.  Ustaliliśmy finalnie, że w ten sposób się 
nie da pracować, czas jest za krótki i dlatego złożyłam taki wniosek. Fizycznie już się nie dało, 
jak czas się tak drastycznie skrócił.  
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak  wniosek został złożony o zdjęcie z Planu Pracy Komisji 
Rewizyjnej. To było wpisane w Planie Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2023, na ten rok nie 
było to wpisane. Do Przewodniczącego Rady Miejskiej zostanie złożona informacja                  
o zaniechaniu kontroli.  
 
Zarządził głosowanie, kto  jest za złożeniem informacji do Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Wieluniu o zaniechanie kontroli w Przedsiębiorstwie Komunalnym dotyczącej realizacji 
obowiązującej umowy na odbiór odpadów z terenu gminy Wieluń, kto przeciw, kto 
wstrzymał się od głosu?  
 
W głosowaniu udział wzięło 7 Radnych. Informacja ( przy 7 głosach „ za”) została przyjęta.  
Więcej uwag nie stwierdzono. 

 
 

P u n k t  5 
 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za okres od 01.01.2024 r. do 
31.03.2024 r. 

 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak poinformował, że projekt sprawozdania z działalności 
Komisji Rewizyjnej za okres od 01.01.2024 r. do 31.03. 2024 r. został przesłany. Jest to 
krótkie sprawozdanie, dotyczące jednej kontroli, która została przeprowadzona.  
Zapytał, czy ktoś wnosi jakieś uwagi ?  Nikt nie zgłosił uwag.  
 
Zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za okres od 
01.01.2024 r. do 31.03.2024 r., kto przeciw, kto wstrzymuje się od głosu? 
 
W głosowaniu udział wzięło 7 Radnych. Komisja (przy 7 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie    
z działalności Komisji Rewizyjnej za okres od 01.01.2024 r. do 31.03.2024 r.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  
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P u n k t  6 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                      

Przewodniczący Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś chce złożyć jakieś wnioski, 
oświadczenia. Nikt się nie zgłosił.  
 
Uwag nie stwierdzono. 

 

P u n k t  7 
 
 
Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
                    

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Protokołowała: 
 
Magdalena Stępień                           Radosław Wojtuniak 
 

 
 
 
 

 
 
 

 


